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Το θέμα της διαδικασίας παραχώρησης της έκτασης του πρώην στρατιωτικού αεροδρομίου
στην Κατσικά του Δήμου Παμβώτιδας έφερε στη Βουλή, με Ερώτησή του προς τον Υπουργό
Οικονομικών, ο Βουλευτής Ιωαννίνων της Ν.Δ., Σταύρος Καλογιάννης. Μεταξύ άλλων, ο κ.
Καλογιάννης αναφέρει ότι ,ο χώρος του παλιού στρατιωτικού αεροδρομίου στην Κατσικά
του Δήμου Παμβώτιδας ανήκει κατά κυριότητα στο Ελληνικό Δημόσιο και ειδικότερα στο
Υπουργείο Οικονομικών, μετά την αποδέσμευση της χρήσης της έκτασης από το Υπουργείο
Εθνικής Άμυνας. Στο Ρυθμιστικό Σχέδιο και πρόγραμμα προστασίας περιβάλλοντος
Ιωαννίνων, προβλέπεται στην ευρύτερη περιοχή του αεροδρομίου η δημιουργία
Επιχειρηματικού Πάρκου σε συνδυασμό με τα μεγάλα δίκτυα μεταφορών της Εγνατίας και
της Ιόνιας Οδού .Ειδικότερα, σύμφωνα με τον κ. Καλογιάννη, στην έκταση του παλαιού
αεροδρομίου στο Ρυθμιστικό Σχέδιο προτείνεται η χωροθέτηση νέου γηπέδου ποδοσφαίρου,
για το οποίο έχει ήδη εκδηλώσει ενδιαφέρον ο ΠΑΣ ΓΙΑΝΝΙΝΑ, ενώ καταλήγει ερωτώντας
τον αρμόδιο Υπουργό, εάν έχει κινήσει το Υπουργείο τις διαδικασίες παραχώρησης της
έκτασης του παλιού αεροδρομίου Κατσικάς στους τοπικούς φορείς, ώστε να προχωρήσει
και η χωροθέτηση του νέου γηπέδου, σύμφωνα με το Ρυθμιστικό Σχέδιο Ιωαννίνων.  

 1 / 1


